

Referat af Afdelingsbestyrelsesmøde

Tirsdag den 03.05.2022 kl. 16,30

Deltagere:

Karina Krogh, KK

Thorsten Kurthien, TK

Rudi Korsgaard, RK

Lars Hviid-Jensen, suppleant

Martin Korsgaard, suppleant

Afbud:

Troels Damsgaard Hansen, suppleant

Dagsorden

1. RK informerede om, at vores afdelingsmøde er fremrykket til den 21. juni 2022
Det betyder, at vi hurtigt skal i gang med de planer for forslag vi tidligere har talt om.
Det blev besluttet, at der til mødet vil være forplejning i form af smørrebrød og øl/vand.
Tilmelding skal ske til formanden med en slip der bliver sendt ud med indkaldelse.
KK OG RK skriver beretningen, som vi vil have sendt ud med endelig indkaldelse.
KK og RK genopstiller til valg til bestyrelsen.
2. Vi har besluttet, at der skal arbejdes videre med forslag til bestyrelsens arrangementer for beboerne, samt forslag til hvor og hvorledes disse kan afholdes.
Den 16.05.2022 kl. 17,00 har vi et møde med bestyrelsen i BBBO afd. 24 vedr. vores fælles selskabslokale, og brugen af dette.
TK og RK udarbejder forslag til arrangementer i selskabslokalet samt oplæg til mødet.
3. Vi har besluttet, at vi vil stille et forslag om mulighed for mere udlejning af selskabslokalet samt værelserne.
KK og MK udarbejder et forslag vedr. dette til mødet den 16.05.22
4. Vi har talt om, hvad lejen af selskabslokalet dækker.
Dette vil vi gerne have svar på fra administrationen, da vi i forvejen betaler til driften af lokalet gennem huslejen.
5. Ved årets markvandring den 17.03.2022 var der en del punkter, som bestyrelsen ønsker udbedret/lavet. Desværre kan vi ikke se, at noget af dette er sat i gang endnu.
Vi vil derfor gerne have en tilbagemelding fra inspektøren Mika Jacobsen om, hvornår vi kan forvente de forskellige arbejder bliver sat i gang.

6. Markeringen med gule striber ved vendepladsen udfor nr. 54-56 er igen begyndt at smuldre.
Vi vil gerne have, at der bliver taget kontakt til virksomheden der tidligere har lavet dette, for at få en holdbar løsning.
7. På parkeringspladser ved indkørslen ved nr. 70 er der blevet observeret parkering fra en del beboere fra afd. 10.
Nogle af dem kører ikke særlig hensynsfuldt. Vi vil derfor høre/bede om:
 1. Er der givet nogen særlig tilladelse til at afd. 10's beboere kan parkere på vores område i forbindelse med deres renovering?
 2. At der bliver rettet henvendelse til bestyrelsen i afd. 10, så de kan informere deres beboere om ovenstående.
8. Evt.
Det er tidligere blevet besluttet, at der ikke må fordres fugle, da det desværre kan give anledning til tiltrækning af rotter. Dette må vi få informeret beboerne om.
TDH udarbejder en skabelon til velkomstbrev og nyhedsbrev.
TK sørger for forplejning til næste bestyrelsesmøde.

Næste bestyrelsesmøde er aftalt til den 31.05.2022